
Boljša preskrba
s pitno vodo

Predel ob Ižanski csti je med najslabše
oskrbovanimi s pitno vodo v Ljubljani.
Pritiski v vodovodnih ceveh so tako niz-
ki, da včasih voda komaj prikaplja iz
pipe. Pri Mestnem vodovodu so se odlo-
čili, da bodo od Orlove ulice do Lahove-
ga štradona napeljali nove vodovodne
cevi in tako izboljšali vodopreskrbo v
tem delu mesta.

Cevi iz litega železa, ki so zdaj v zem-
lji, so dotrajane in poškodovane, zato jih
bodo zamenjali s PVC cevmi. Le-te so
bolj trpežne, poleg tega pa so tudi bolj
prožne in zato za barjanski teren bolj
primerne, saj se upogibajo skupaj z valo-
vanjem močvirnatih tal.

Dela pri polaganju novega vodovoda
bodo potekala v dveh fazan. Prvo fazo, ki
je povezava primarnih vodovodov, od
Prlove ulice do Livade, bodo zaključili
letos, nov vodovod od Livade do Laho-
vega štradona pa bodo položili šele pri-
hodnjo pomlad. Delo je namreč zaradi
pomanjkanja prostora in^gostega prome-
ta na Ižanki zelo otežkočeno. Zaradi za-
htevnosti del v drugi fazi pa pričakujejo,
da bodo morali cesto zapreti za ves pro-
met, kar pa bi v teh vremenskih razme-
rah, sploh pa pozimi, tudi zelo "težko
naredili. V zemljo bodo položili dve vrsti
cevi, ene s premerom 100 milimetrov in
druge s premerom 300 milimetrov. Za
vse to pa bo treba odšteti 12 milijonov

dinarjev.
Ob tem poglejmo še, kako je z gradnjo

nove vodarne Brest pri Igu. Gradbena
dela so v zaključni fazi in vodarna bo
narejena do konca letošnjega leta. Nekaj
težav imajo pri Mestnem vodovodu z
nabavo novega klorinatorja iz uvoza, ki
pa je za obratovanje vodarne nujno po-
treben. Vodarna bo najprej začela po-
skusno obratovati, saj je treba sprati cevi
in poskrbeti za čistost pitne vode.

Vodovod od vodarne do priključkov
na obstoječe vodovodno omrežje je veči-
noma že položen, saj je od nekaj več kot
10 kilometrov treba položiti le še 2.800

,metrov vodovodnih cevi. Vse bo nareje-
no do junija 1981.

Spomladi prihodnje leto bodo pri
Mestnem vodovodu položili nove cevi
tudi od Opekarske do Tržaške ceste (po
Cesti v Mestni log) kar je približno tri
kilometre vodovoda. V načrtu za letos so
imeli tudi gradnjo vodovodne po Kopr-
ski ulici, vendar krajani krajevne skup-
nosti Malči Belič z loicacijo niso soglašali,
zato je bilo treba poiskati druge. Odločili
so se za Šibeniško ulico, delo pa bodo
lahko opravili šele prihodnje leto.

Kar precejšnjemu delu naše občine se
torej obeta izboljšanje preskrbe s pitno
vodo iri tokrat to niso bile samo obljube,
ampak bo treba na njihovo izpolnitev le
še malo počakati. MOJCA KAUČIČ


